
ROMÂNIA
JUDEȚUL  COVASNA

CONSILIUL LOCAL AL ORAȘULUI COVASNA

P R O C E S - V E R B A L  nr. 11/2024

Încheiat  astăzi,  11  aprilie  2024,  orele  1400,  cu  ocazia  ȘEDINŢEI
EXTRAORDINARE a Consiliului Local al oraşului Covasna.

Sunt  prezenţi  11  consilieri  în  sala  de  ședințe,  prin  mediul  online
(SKYPE) participă consilierii: dl Neagovici Vasile Cătălin, dna Becsek Eva, dl
Bocan Ioan Marcel, dl Vatany Ferenc și dl Fulop Csaba. Lipsește dna consilier
Bodo Eniko.

Participă la şedinţă: primarul orașului, dl Gyero Jozsef,  secretar general,
dna Vasilica Enea,  directorul adjunct al direcției economice,  dl Antal Levente și
inspector în cadrul managementul proiectelor, dl Dimeny Hunor Attila.

Consilierii  au  fost  convocaţi  în  ȘEDINŢA  EXTRAORDINARĂ  prin
Dispoziția primarului nr.   230/2024, care a fost adusă la cunoştinţa locuitorilor prin
afişare la sediul propriu şi pe site-ul primăriei și comunicată consilierilor prin e-mail
la data de 5 aprilie 2024.

Dl Primar  urează bun venit  tuturor consilierilor  care participă la a doua
şedinţă extraordinară a consiliului local din luna aprilie 2024, care se desfășoară în
sala de ședințe a Consiliului local al orașului Covasna.

Președinte  de  ședință  pentru  luna  aprilie  a  fost  ales  dl  consilier  Bodo
Tohotom în ședința extraordinară din 4 aprilie 2024.

Dl președinte de ședință prezintă ORDINEA DE ZI a ședinţei aşa cum a
fost propusă prin Dispoziţia Primarului, după cum urmează: 

1.  Proiect  de  hotărâre  cu  privire  la  rectificarea  bugetului  local  al
orașului Covasna pe anul 2024.

Dl  Primar  propune  suplimentarea  ordinii  de  zi  cu  un  punct,  respectiv
Proiect  de  hotărâre  cu  privire  la  modificarea  HCL  nr.  84/2020  privind
participarea la Programul privind sprijinirea eficienței energetice și a gestionării
inteligente  a  energiei  în  infrastructura  de  iluminat  public  pentru  proiectul:
„MODERNIZAREA  SISTEMULUI  DE  ILUMINAT  PRIN  EFICIENTIZAREA
INFRASTRUCTURII  DE  ILUMINAT  PUBLIC  ÎN  ORAȘUL  COVASNA,
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JUDEȚUL COVASNA”. Având în vedere faptul că adresa de clarificare pe care
am solicitat de la AFM a venit în data de 2 aprilie 2024 și trebuie să facem plățile
cât mai curând, se propune suplimentarea ordinii de zi cu acest punct.

Se  supune la  vot  ordinea  de zi  completată,  care  se  aprobă cu  16 voturi
„pentru”– unanimitate.

Se trece la discutarea punctului 1 de pe ordinea de zi, Proiect de hotărâre
cu privire la rectificarea bugetului local al orașului Covasna pe anul 2024.

Dl Antal prezintă pe raportul de specialitate.

Comisia pentru programe de dezvoltare economică – socială, buget, finanțe,
administrarea domeniului public și privat al orașului, servicii publice și comerț

– AVIZ FAVORABIL
Doamna Secretar General – AVIZ FAVORABIL 

Discuții: Dl Dimeny: aici propunem suplimentarea cheltuielilor eligibile la
proiectul  privind  sprijinirea  eficienței  energetice  și  a  gestionării  inteligente  a
energiei în infrastructura de iluminat public. Din 514 corpuri de iluminat prevăzut
inițial 146 s-au dovedit a fi neeligibile. Am solicitat clarificări de la AFM cum să
procedăm, mai ales că valoarea finală a investiției nu se modifică,  doar valoarea
cheltuielilor eligibile și neeligibile în cadrul proiectului. AFM ne-a comunicat avizul
lor favorabil, astfel propunem suplimentarea contribuției noastre cu suma necesară.

Dl Primar: puterea corpurilor de iluminat nu au fost identificate exact în
prima fază,  de aici  survine diferența  de cost.  În urma corespondenței  purtate cu
AFM este în ordine propunerea noastră.

În continuare avem de obținut diferite avize necesare la proiectele în curs,
contravaloarea acestora este prevăzută în prezenta rectificare. Trebuie să lucrăm și
pe rețelele străzilor încluse la programul Saligny.

Dl Gazda: sunt o serie de străzi care nu sunt prevăzute aici.
Dl  Primar:  aici  este  vorba  doar  despre  străzile  incluse  pe  programul

Saligny. Suma necesară pentru reabilitarea Str. Târgului a fost bugetată deja, trebuie
să licităm lucrarea. O mare parte din străzile rămase nerezolvate sunt incluse pe un
alt  proiect  în  cadrul  masterpalului  de  la  Gospodăria  Comunală,  iar  restul  care
rămâne eventual depunem un proiect pe AFM. 

Dna Secretar: au fost niște oameni din str. Petofi care au sesizat că unele
case de la capătul străzii nu au canalizare și ar trebui rezolvată problema.

Dl Viceprimar: știm despre problemă, am înaintat adresă către Gospodărie
Comunală  de  vreo  două săptămâni,  am cerut  un  deviz  și  urmează  să  rectificăm
bugetul cu suma necesară pentru lucrări.

Dl Primar: ne vom ocupa de str. Târgului și de capătul străzii Petofi.
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Nefiind alte discuţii se supune la vot proiectul de hotărâre, pe articole și pe
ansamblu, care este aprobat cu 16 voturi ,,pentru”, după care se adoptă

HOTĂRÂREA NR. 57/2024
cu privire la rectificarea bugetului local

al orasului Covasna pe anul 2024

Se trece la discutarea punctului 2 de pe ordinea de zi, Proiect de hotărâre
cu  privire  la  modificarea  HCL  nr.  84/2020  privind  participarea  la  Programul
privind  sprijinirea  eficienței  energetice  și  a  gestionării  inteligente  a  energiei  în
infrastructura  de  iluminat  public  pentru  proiectul:  „MODERNIZAREA
SISTEMULUI DE ILUMINAT PRIN EFICIENTIZAREA INFRASTRUCTURII
DE ILUMINAT PUBLIC ÎN ORAȘUL COVASNA, JUDEȚUL COVASNA”.

Dl Dimeny prezintă pe scurt raportul de specialitate.

Comisia pentru programe de dezvoltare economică – socială, buget, finanțe,
administrarea domeniului public și privat al orașului, servicii publice și comerț

– AVIZ FAVORABIL
Doamna Secretar General – AVIZ FAVORABIL 

Nefiind  discuţii  se  supune  la  vot  proiectul  de  hotărâre,  pe  articole  și  pe
ansamblu, care este aprobat cu 16 voturi ,,pentru”, după care se adoptă

HOTĂRÂREA NR. 58/2024
cu privire la modificarea HCL nr. 84/2020 privind participarea la Programul
privind sprijinirea eficienței energetice și a gestionării inteligente a energiei în

infrastructura de iluminat public pentru proiectul: „MODERNIZAREA
SISTEMULUI DE ILUMINAT PRIN EFICIENTIZAREA INFRASTRUCTURII

DE ILUMINAT PUBLIC ÎN ORAȘUL COVASNA, JUDEȚUL COVASNA”

Nefiind alte discuţii domnul Preşedinte de şedinţă mulţumeşte pentru
prezenţă şi închide şedinţa la orele 14.30.

PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ, SECRETAR GENERAL
                 BODÓ TÖHÖTÖM                  AL ORAȘULUI COVASNA,
                                                                                         ENEA VASILICA
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